
 

VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN DE  

RAAD VOOR TOERISME VAN DINSDAG 8 DECEMBER 2015. 

 

 

 

 
 

 

Aanwezig : 

Van Hoorick Marina (schepen), De Caluwé Eliane (voorzitter), Baeyens Franky, Bielen Erik, 

D’Haese René, De Clercq Rudi, De Leenheer Koen, De Rooze Maria, Dierick Gerda, 

Everaert Elza, Hoste Geert, Melkebeek Jenny, Roegiers Jan,  Rotthier Wendy, Santon 

Lieve, Schelfhout Linda, Terryn Johan, Van Caneghem Arie, Vanderherten Guy, Van 

Deursen Marie-Jeanne, Van Hecke Raoul, Van Hoorick Lea, Vervaet Ann, Waermoes Eddy, 

Wauters Norbert. 

Verontschuldigd : Ballinckx Jef, De Buck Steffie, De Picker Nadine, De Smet Dagobert, 

Dierick Marie-Madeleine, Laheyne Harry, Lambrechts Hugo, Pensaert Nicole, Pieters 

Marcel, Van Acker Julienne, Van den Keybus Fernand, Van Kerckhove Rony, Verstraeten 

André, Vrielinck Lina 

Afwezig : Blot Cecile, Bontinck Luc  

Verslag : Wendy Rotthier 

 

Voorafgaande mededelingen: 

• Naar aanleiding van de verkiezing van de gidsenwerkgroep Lokeren tot “Gezel van de 

Wase Raap”, zijn er van de voorafgaande gidsenvergadering ook nog versnaperingen en 

wijn over voor de leden van de Raad voor Toerisme. 

• De verslagen van de vergaderingen van de Raad voor Toerisme zullen vanaf nu 

opgemaakt worden door Wendy. Nadine zal wel nog assistentie verlenen waar nodig. 

• Vorige week werd er een overlijdensbericht rondgestuurd van Marcel Pieters, achteraf 

bleek het om een andere Marcel Pieters te gaan en is onze Marcel Pieters gelukkig nog 

springlevend, zoals hij zelf ook bevestigd heeft in een reactie op het bericht. 

 

 

1. Goedkeuren verslag vergadering van 30 september 2015 

 

• Eddy stond in het verslag zowel in de lijst van de ‘aanwezigen’ als de 

‘verontschuldigden’ vermeld. Eddy bevestigt dat hij aanwezig was. 

• Geen verdere opmerkingen, het verslag wordt goedgekeurd. 

 



2. Financieel verslag 

 

• Toelage van de stad Lokeren van 6.500 euro voor 2015 werd verkregen. 

• Momenteel is er ruim 11.000 euro in kas 

• Enkele extra uitgaven voor 2015 dienen hiervan nog vereffend te worden: 

secretariaat (500 euro), logo-ontwerp voor RvT door Graffito (ca. 600 euro) en 

nieuwjaarsdiner. Ann heeft beloofd om de subsidie voor 2016 vroeger in het jaar 

gestort te krijgen. 

 

 

3. Verslag vergadering gidsen 8 december 2015 (Franky) 

 

• Evaluatie van 2 activiteiten: 

o Dag van de Architectuur op 11 oktober 2015: 44 deelnemers, gezien dit voor de 

eerste keer doorging kan dit een succes genoemd worden. 

o WO I wandeling met bezoek aan privémuseum van Chris Schalckens op 15 

november 2015: 60 deelnemers. Hoewel er nog meer geïnteresseerden waren 

werden de inschrijvingen afgesloten op 60 deelnemers gezien de beperkte 

capaciteit van het museum van Chris. Ook deze activiteit was een groot succes. 

• Er werd ook al nagedacht over de zomeravondtochten van 2016 op de donderdagen 

in de maand juli. Er zijn al enkele ideeën naar voor gebracht die begin 2016 verder 

uitgewerkt zullen worden. 

• Vanaf april 2016 zal er maandelijks een wandeling met open inschrijving 

georganiseerd worden, telkens op de eerste zondag van de maand om 10u: 

o 3/04/2016: erfgoedwandeling “Kijk omhoog” 

o 1/05/2016: literaire wandeling “Yvonne Waegemans en Patjoepelke” 

o 5/06/2016: fietstocht “De moord op Bertha Braeckman” 

o 7/08/2016: bezoek aan de Sint-Laurentiustoren en het beiaardmuseum 

o 4/09/2016: wandeling “Beeldig Lokeren” 

o 2/10/2016: stadsmuseum Lokeren 

• De gidsenvergadering werd afgesloten met hapje en drankje ter gelegenheid van 

verkiezing tot “Gezel van de Wase Raap”.  

Het volledige verslag van de vergadering van de gidsen op 8 december 2015 zal samen 

met dit verslag naar alle leden van de RvT verstuurd worden. 

 

4. Toeristisch ereteken “Gezel van de Wase Raap” – mededeling brief 

Schepencollege 

 

De voorzitter van de gidsenwerking Lokeren kreeg het ereteken opgespeld tijdens de 

plechtigheid in het cultureel centrum van Wachtebeke. Slechts een kleine delegatie 

mocht op deze uitreiking aanwezig zijn, vandaar dat niet iedereen uitgenodigd kon 

worden. Naar aanleiding van deze verkiezing werd er een brief met felicitaties en 

bedanking ontvangen van het Schepencollege dat aan de voorzitter gericht is. Franky 

verduidelijkt dat de brief gericht is aan alle gidsen van de stad Lokeren waarop hij een 

stuk uit de brief citeert. Daarop bedankt ook Franky nogmaals de gidsen voor het 

enorme werk dat geleverd wordt en hij apprecieert de goede samenwerking en de 

vriendschappelijke sfeer. 



Er worden 2 brochures ter inzage doorgegeven met een overzicht van de voorbije 

winnaars van de verkiezing. 

 

5. Voordracht kandidatuur nieuw lid Raad voor Toerisme en gids: Verspecht Ann 

 

Ann Verspecht is als nieuwe gids aangenomen door het Schepencollege. Ann is nog in 

opleiding en zij volgt het laatste jaar tot reisleider/gids bij Syntra. Gezien de gidsen een 

werkgroep van de RvT zijn, dient elke gids ook lid te worden van de adviesraad, vandaar 

de kandidatuur van Ann voor de RvT. De kandidatuur van Ann wordt door de adviesraad 

goedgekeurd en zij zal voor de eerstvolgende vergadering van de RvT uitgenodigd 

worden. 

 

  

6. Aanstelling nieuwe gidsen 

 

Officiële aanstelling van 2 nieuwe gidsen voor de stad Lokeren: Ann Verspecht en 

Wendy Rotthier. 

 

 

7. Meest verdienstelijke Lokeraar: voordracht kandidaturen 

 

Elke adviesraad mag 1 kandidatuur voordragen, hetzij 1 persoon of 1 groep. Er werd 

toevallig vernomen dat de Culturele Raad de werkgroep gidsen heeft voorgedragen als 

kandidaat voor deze verkiezing. Eliane deelt mee dat het min of meer een plicht is van 

de RvT om ook de gidsenwerkgroep voor te dragen.  

Eliane heeft ook nog een brief ontvangen van de voorzitter van de sportraad om 

atletiekvereniging AVLO voor te dragen als kandidaat. Niettegenstaande dat AVLO ook 

al wat verwezenlijkt heeft, vindt ze dat dit meer iets voor de sport zelf is. 

De RvT draagt de gidsenwerking Lokeren voor als kandidaat voor de meest 

verdienstelijke Lokeraar. De verkiezing is op 16 december, de kandidatuur moet voor 15 

december ingediend worden. 

 

 

8. Nieuw logo RvT – opdracht aan Graffito 

 

Er werd contact opgenomen met Graffito en nog andere ontwerpers maar uiteindelijk is 

er beslist om opdracht aan Graffito te geven. Ze zullen een 6-tal ontwerpen maken 

waaruit we een keuze kunnen maken. Indien geen van de voorgestelde ontwerpen onze 

voorkeur geniet dan doen ze verder tot er een geschikt ontwerp goedgekeurd wordt. 

Hiervoor is ongeveer 600 euro voor voorzien, exclusief 6% BTW. 

 

 

9. Nieuwjaarsdiner op 30 januari – stand van zaken 

 

Iedereen heeft vandaag de uitnodiging gekregen voor het nieuwjaarsdiner op 30 januari 

2016. Eliane en Hugo hebben enkele restaurants bezocht, er is echter één zaak die 

gelijklopend is en dat is de prijs. Het nieuwjaarsdiner kost de RvT 75 euro per persoon, 



voor minder dan dit bedrag vind je tegenwoordig niet veel meer voor een volledige 

menu. Uiteindelijk werd het Brouwershof in Lokeren geselecteerd omwille van de mooie 

prijs voor de aangeboden formule, we hebben een zaal apart waar de receptie kan 

gehouden worden (een verbetering ten opzichte van vorig jaar) en er is veel 

parkeergelegenheid. 

Eliane verzoekt om zo snel mogelijk in te schrijven op het secretariaat. 

 

 

10. Verslag Stedelijke Erfgoedraad dd. 7 oktober 2015 

 

Selectie van enkele onderwerpen uit het verslag die ook voor de leden van de RvT 

interessant kunnen zijn: 

• De voormalige parkeerwinkel in de Torenstraat en deel van het gebouw van de 

Stedelijke Culturele Dienst worden heringericht en geïntegreerd in het Stadsarchief. 

In 2016 zal er op de zijgevel van het Stadsarchief op grote panelen 4 foto’s van 

documenten uit het Stadsarchief worden aangebracht, o.a. het octrooi van de markt 

van Lokeren. De bedoeling is om de gevel aantrekkelijker te maken en de functie van 

het Stadsarchief te duiden. 

• De woning “Lusthof” aan de Oude Heerweg (voormalige fietsenwinkel schuin 

tegenover de Kopkapel) wordt afgebroken  voor de bouw van appartementen. De 

steen met opschrift “Lusthof” zal gerecupereerd en geïntegreerd worden in het 

nieuwe gebouw. 

• De gebroken tekst- en fotoplaat aan het monument ter herdenking van WO I in 

Eksaarde-Centrum werd hersteld en teruggeplaatst. Het afgebladderde Christus-

beeld bovenop het monument moet nog gerestaureerd worden. 

• De portiek van voormalige textielfabriek Isabey-Bergez aan de Grote Kaai zal in 2016 

gereconstrueerd en geplaatst worden. 

• De villa en het park “Ter Beuken” zijn respectievelijk geklasseerd als monument en 

landschap, begin 2016 wordt de klassering normaal gezien definitief. 

• Het voormalige Vredegerecht is verkocht en zal vermoedelijk een horeca-

bestemming krijgen. 

• De kerkfabriek van Daknam die eigenaar is van het dorsplein in Daknam gaat 

akkoord met de verplaatsing van de Reynaertbanken, maar men wacht eerst af wat 

de enquête over de herinrichting van het dorpsplein oplevert. Lokeren fungeert in 

2016 als voorzitter van het Intergemeentelijk Project Reynaert, in dat kader zal een 

publieksmoment georganiseerd worden waarin de 4 door Myriane Matthys 

herschilderde Reynaertbanken officieel zullen ingehuldigd worden op Lokers 

grondgebied.  

• Erfgoeddag 2016 heeft plaats op zondag 24 april. 

• In het Stadarchief zal een fototentoonstelling ingericht worden rond het jaarthema 

“Rituelen”. 

• Voortaan zal er een 2-jaarlijkse eenpersoonstentoonstelling van beeldende kunst in 

het park “Ter Beuken” worden georganiseerd. In 2016 wordt dit ingevuld door Kristin 

De Neve. 

De schepen licht ook een voorstel van commissie kunstpatrimonium toe: 4 beelden 

van elke een andere Lokerse kunstenaar zullen in de maand juli van 2016 in 

bepaalde wijken van Lokeren tentoongesteld worden. De 4 kunstenaars zijn Paul 

Van Hoorick, Astrid Van der Kreeft, Van Gassen, Martin Jolie. 



De bedoeling is om hierrond een gidsbeurt uit te werken om de beelden toe te lichten 

en dit ook in het kader van het Project Reynaert.  

 

 

11. Varia 

 

• Eliane heeft een brief ontvangen die gericht is aan de voorzitters van de stedelijke 

adviesraden i.v.m. de algemene bevolkingsenquête die het stadsbestuur in 2016 

zal organiseren. Men wil weten wat de Lokerse burger bezighoudt, wat de noden 

en behoeften zijn en hoe de burger de stedelijke dienstverlening evalueert. De 

medewerking van de adviesraden wordt gevraagd om voorstellen te doen i.v.m. 

de vragen die in de enquête kunnen gesteld worden. Voorstellen voor vragen 

mogen doorgegeven worden aan secretariaat tegen 15 december. 

Enkele suggesties van leden van de RvT: 

o De stad Sint-Niklaas biedt een gratis dienstverlening aan bij het vernieuwen 

van een dak zoals de zolder leegmaken, regelen van administratieve en 

praktische aspecten, etc. De schepen ligt toe dat er in Lokeren ook al 

dergelijke initiatieven bestaan op basis van vrijwilligers (bv. het voetpad 

sneeuwvrij laten maken), deze diensten staan vermeld in de Infokrant. 

o Hoe zal de enquête opgesteld worden: met ja/nee vragen of open vragen en 

of de vragen ingeleid worden. De schepen bevestigt dat beide soorten vragen 

(ja/nee en open) aan bod zullen komen. De enquête moet nog opgesteld 

worden, er werd daarbij ook duidelijk gevraagd geen suggestieve vragen te 

stellen. 

o Verenigingen geraken moeilijk aan een geschikt en betaalbaar lokaal voor 

manifestaties of hobby’s (bv. postzegelclub, ruilbeurzen, etc…). De schepen 

licht toe dat het grote probleem is dat vele parochiale centra in Lokeren 

ermee ophouden. Lokalen kunnen door groepen aan voordelig tarief verhuurd 

worden op voorwaarde dat zij zich lid maken van de Culturele Raad. 

o Concreet voorstel van RvT: een oplijsting maken van de beschikbare lokalen 

en zalen voor verenigingen in Lokeren (waar?, prijs?). 

• Eddy Picavet heeft 2 weken geleden een nieuwe brochure ‘Herinneringen’ 

uitgebracht en hij vraagt of er enkele exemplaren te koop kunnen aangeboden 

worden op het Infopunt Toerisme. De bundel kost 15 euro en is verkrijgbaar op 

het secretariaat.  

• Voor het Intergemeentelijk Project Reynaert zal een tijdelijke werkgroep opgericht 

worden die voor de eerste keer zal vergaderen vanaf januari, Ann vraagt wie 

hieraan wil deelnemen en wat het beste moment is voor de vergadering 

(voormiddag, namiddag of avond). Hebben zich kandidaat gesteld voor de 

werkgroep: Marie-Jeanne, Johan, Norbert, Lieve, Linda, Johan, Franky, Jenny, 

Eliane, Hugo en Elza. Voor de meerderheid passen  namiddagen het best voor 

vergaderingen, dit is ook het gemakkelijkst voor het secretariaat. Er wordt van de 

leden van de werkgroep verwacht om actief mee te werken aan de invulling van 

het project, de activiteiten moeten nog ingepland worden maar zullen gedurende 

het volledige jaar 2016 doorgaan. 

• Provincie Oost-Vlaanderen organiseert gratis vormings- en inspiratiemomenten 

voor de verschillende adviesraden onder de naam “Lokale adviesraden samen 

sterk”, de bedoeling is om tot meer samenwerking te komen tussen de 



verschillende adviesraden. Er werd aan het Schepencollege van Lokeren 

gevraagd om dit te organiseren, volgens Eliane werd deze vraag positief 

beantwoord.  

• Rondvraag bij de leden: 

o Marie-Jeanne vraagt om de eerste vergadering omtrent het Project Reynaert 

in januari in te plannen. Een datum zal ingepland worden met de betrokken 

personen. 

o Arie: vraagt wat de toekomstplannen voor de kerk van Daknam zijn. Er wordt 

bevestigd dat er geen gewone kerkdiensten meer zullen plaatsvinden, wel 

nog diensten voor huwelijken en begrafenissen. Verder verandert er niks, de 

kerk is een beschermd monument. Arie vraagt of er nieuws is over 

bestemming dekenij, de schepen bevestigt dat er hierover geen verdere info 

is. 

o Geert: vraagt of er meer nieuws is omtrent het plaatsen van de infoborden 

voor fietsers bij het binnenrijden van Lokeren. Hugo bevestigt dat er geen 

verdere info is, het fietsennetwerk zal wel herwerkt worden. 

o Erik: merkt op dat voor sommige beelden het infobordje (en soms ook andere 

borden, bv. reclame, verkeersbord) zo dicht bij het beeld staat dat je het 

kunstwerk niet meer kan zien of men zou kunnen denken dat het erbij hoort 

en vraagt of er bij de plaatsing meer aandacht aan besteed worden. De 

schepen stelt voor dat in de toekomst iemand van kunstpatrimonium 

aanwezig moet zijn bij plaatsing van het bordje zodat het kunstwerk niet 

gestoord wordt. 

 

 

Volgende vergadering van de Raad voor Toerisme : op woensdag 17 februari 2016 

om 20 uur. 

 

 

 

   

 

 

 

 


